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Møtedeltakarar Parti 

Ilka Verhofstad Hovudverneombod 

Nils Moldøen Rådmann 

Stig Øien Verneombod plom 

Åse Leivdal Kjølleberg Verneombod skule 

Gidske Borge Kolltveit Medlem arbeidsgjevar 

Stian Herøy Ordførar 

  
  

 

 
 
 
Følgjande frå administrasjonen møtte: 
Dagrun Gunnarson  
 
 
  



 

 

 
Sakliste 

 
Saknr Tittel 
009/18 Godkjenning av møteinnkalling og sakliste 
010/18 Godkjenning av møtebok 
011/18 Referatsaker 
012/18 Godkjenning av kommunebudsjett 2019 og økonomiplan 2019-2022 
013/18 Gjennomgang av avviksmeldingar perioden 150418-081118 
014/18 Ymse AMU 14.11.18 
 
  



 

 

 

009/18: Godkjenning av møteinnkalling og sakliste 
 

Behandling: 
 
 

Vedtak: 
 Møteinnkalling og sakliste vert godkjent. 

Samrøystes vedteke. 

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

010/18: Godkjenning av møtebok 
 

Behandling: 
 
 

Vedtak: 
Møtebok frå sist møte vert godkjent. 

Samrøystes vedteke. 

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

011/18: Referatsaker 
 

Behandling: 
 
 

Vedtak: 
Referatsaker vert tekne til orientering. 

Samrøystes vedteke. 

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

012/18: Godkjenning av kommunebudsjett 2019 og økonomiplan 2019-2022 
 

Behandling: 
Felles endringsframlegg: 
AMU har drøfta sak om tilskot til helsesko for tilsette på sjukeheimen for å kompensere for 



 

 

harde golv på bakgrunn av politisk innspel i budsjettprosessen. AMU ber om at pleie og 
omsorg gjev tilbakemelding på når dei kan gje ei vurdering av helsemessige og økonomiske 
konsekvenser av eit slikt tiltak.   
 

Vedtak: 
Kommunebudsjettet for 2019 og økonomiplan for perioden 2019-2022 vert teke til vitande 
slik det ligg føre med følgjande tillegg: AMU har drøfta sak om tilskot til helsesko for tilsette 
på sjukeheimen for å kompensere for harde golv på bakgrunn av politisk innspel i 
budsjettprosessen. AMU ber om at pleie og omsorg gjev tilbakemelding på når dei kan gje ei 
vurdering av helsemessige og økonomiske konsekvenser av eit slikt tiltak.   

Samrøystes vedteke. 

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

013/18: Gjennomgang av avviksmeldingar perioden 150418-081118 
 

Behandling: 
 
 

Vedtak: 
Arbeidsmiljøutvalet tek oversikt over avviksmeldingar april til november 2018 til vitande. 

Samrøystes vedteke. 

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

014/18: Ymse AMU 14.11.18 
 

Behandling: 
Hovudverneombod Ilka Verhofstad spurte om det er mogleg å få hjartestartar i barnehage. 
AMU-leiar svarte at det er aktuelt å finne ut av, også om evt. friviljuge organisasjonar ønskjer 
å vere med. 
AMU-leiar sa kor bra det har vore for arbeidsmiljøet med vår nye rådmann. 
 

Vedtak: 
Ingen vedtak under ymse. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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